

# FDA Konformitätserklärung FDA Declaration of Compliance

**Company** Endress+Hauser SE+Co. KG, Hauptstrasse 1, 79689 Maulburg

erklärt als Hersteller, dass die „Produktberührten Materialien“ der Produkte  
being the manufacturer, declares that the “Product contact materials“ of the products

**Product** Cerabar M  
PMP51

Werkstoff Material	Verkaufsgruppe Order codes	Produktberührten Teile Product contact parts	FDA conformity
316L	110: ---	Prozessanschluss Process connection	Nur metallische Komponenten in Kontakt mit Medium  Only metallic components in contact with the medium
316L	170: A	Membrane	
Synthetik Öl Synthetic oil  Synfluid PAO 4 cSt	180: 3 TSP 71366123	Füllmedium Fill fluid	21 CFR 178.3620 (b)(1) NSF Registration No. 049545 Category code H1, HX-1

**Regulations**

aus Komponenten bestehen, die in ihrer Zusammensetzung dem Code of Federal Regulations entsprechen oder aus metallischen Komponenten bestehen und somit nicht unter den Geltungsbereich der FDA Regularien für indirekte Lebensmittelzusätze fallen. Materialien, welche nicht explizite gelistet sind, werden durch diese Erklärung nicht bescheinigt. Die Konformitätserklärung gilt ausschließlich für die aufgeführten Produkte im Auslieferungszustand.

consists of components, which are in compliance with the Code of Federal Regulations or consists of metallic components and hence are not in the scope of the Code of FDA for indirect food additives. Materials that are not explicitly listed are not included in this declaration. This declaration of compliance is exclusively valid for the listed products in delivery status.

Maulburg, 23-Juli-2021  
Endress+Hauser SE+Co. KG

  
i.V. Dr. Arno Götz  
Department Manager Product Safety  
Research & Development

  
i.V. Marc Andreas Schlachter  
Dept. Manager Devices Pressure  
Research & Development